
Referat fra skolebestyrelsesmøde den 09.06.2021 

 

1) Nyt fra ledelsen 

Vi har travlt med næste skoleårs planlægning. 

Vi arbejder hårdt på at komme på plads i de nye bygninger. 

Vi håber at de sidste restriktioner snart bliver ophævet. Vi glæder os til at vende 
tilbage til det store fællesskab hvor alle børn kan være sammen igen.  

Streetbanerne er i gang og vi håber at de snart bliver færdige.  

Vi har ansat en ny lærer til H/D i en fast stilling og en til et vikariat. 

Derudover har vi ansat to pædagoger til faste stillinger, samt en i praktik.  

 

2) Nyt fra elevrådet 

Elevrådet vil starte op igen efter sommerferien. 

 

3) Opfølgning på ønsker til brug af opsparingen 

Vi har udarbejdet en liste til ønsker. 

Møbler til mødelokaler. 

Fugleredegynger til Solen og Kloden 

Solafskærmning SFO og Vestfløjen 

Opdatering af musiklokaler 

Skamler til Billedkunst 

Bænke til Aulaen 

Kunst 

Bordrundsav 

Reoler til PLC 

Multirum 

Grafik til døre 

Playful learning materialer 

Matematik bogsæt 

Opslagstavler teamrum 

Tosprogsproblematikker. 

Yderligere ønsker om bordebænkesæt. 

 

 



4) Ansøgning ny hal – status 

Ansøgningen er med i Unge- og Børneudvalget i dag,  

Vi afventer med spænding på hvad udfaldet bliver. 

 

5) Evt. 

Nødskemaer har betydet at der vil være områder mad mangler.  

Vi kan se på 9. klasses prøverne at der ikke har været sammen læsetræning som 
almindeligvis ved fysisk undervisning.  

 

 


